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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mikor kerülhet sor a Budapest-K őbánya-Kispest-Lajosmizse vasútszakas z

felújítására?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Molnár

Csaba közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez . Kérdésemre a választ írásban

kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A mai 142-es vasútvonal két szakaszban épült, a fővárost Lajosmizsével összeköt ő szakasz

1889-ben nyílt meg . Az elővárosi vonalszakaszon jellemz ően ingázó munkások és diáko k

utaznak . A mai napig is utasok ezrei használják nap mint nap a vonalszakaszt . A vonalszakasz

leromlott állapota, korszerűtlen kiszolgáló létesítményei miatt hosszú évek óta felújításra

szorulna, ugyanakkor egyetlen érintett sem képes a sz űkös anyagi források mellett a

beruházáshoz szükséges pénzeszközöket el ő teremteni .

Tisztelt Miniszter Úr! Azért fordulok Önhöz írásbeli kérdésemmel, hogy választ kapjak a z

alábbi kérdésekre .

Kérem, szíveskedjen tájékoztatást adni arról, hogy mikor kerülhet sor a Budapest-K őbánya-

Kispest-Lajosmizse vasútszakasz felújítására ?

Várom Miniszter Ur megtisztelő válaszát !

Budapest, 2008 .december 18 .

Dr. Szcs Lajo
országgyű ési képviselő
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